

الشبكة العربية للتصدي للملوثات البيئية الناشئة

Arabic Network for Addressing Emerging Environmental Pollutants EPN

APPENDIX D

Time Required

for Professional Membership Application Review

الوقت المطلوب للبت في منح العضوية المهنية



APPENDIX D

Time Required for Professional Membership Application Review

The decision process for granting professional membership may take from one week to a month, as follows:

- G. EvPT: Approximately 7-10 business days to notify whether the application is accepted, rejected, or needs to be resubmitted (with reasons provided).
- M. EvPT: Approximately 10-20 business days to notify whether the application is accepted, rejected, or needs to be resubmitted (with reasons provided).
- P. EvPT & C. EvPT:
 - Approximately 7-10 business days to notify whether the application has passed the initial evaluation (accepted, rejected, or requires resubmission).
 - If successful in the initial evaluation, approximately 30 days to conduct an interview with the scientific committee.
 - Then, 7-10 business days for final notification of acceptance, rejection, or resubmission.

Note: The interview is conducted based on the information provided in the CV during the application process.

الوقت المطلوب للبت في منح العضوية المهنية

البت بعملية منح العضوية المهنية قد يستغرق من اسبوع الى شهر وعلى النحو التالى:

- G. EVPT حوالي 7-10 أيام عمل للإخطار سواء بالقبول أو الرفض أو إعادة التقديم (مع ذكر المبررات)
- M. EvPT حوالي 10-20 يوم عمل للإخطار سواء بالقبول أو الرفض أو إعادة التقديم (مع ذكر المبررات)
- & P. EvPT, C. EvPT حوالي 7-10 أيام للاخطار سواء بالقبول أو الرفض أو إعادة التقديم لإجتياز التقييم الأولى ثم حوالي 30 يوم لإجراء المقابلة مع اللجنة العلمية في حالة النجاح في التقييم الأولى ثم 7-10 أيام عمل للاخطار النهائي سواء بالقبول أو الرفض أو إعادة التقديم

ملاحظة : يتم إجراء المقابلة بناءا على المعلومات الواردة في السيرة الذاتية أثناء التقديم

